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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Már a gyerekek sem számítanak? Miért csökkentették 
7,2 milliárd forinttal az Erzsébet-táborok támogatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendkívüli kormányzati intézkedésekre szolgáló tartalékból történő előirányzat-átcsoportosításról,
fejezetek  közötti  és  fejezeten  belüli  előirányzat-átcsoportosításokról,  valamint  egyes
kormányhatározatok módosításáról szóló 1016/2019. (I. 28.) Korm. határozat 2. melléklet szerint 7
218 000 000 forinttal csökkenti a Kormány az "Erzsébet gyermek- és ifjúsági táborok támogatása"
című előirányzatot.

A  kormányhatározat  szerint  ebből  a  pénzből  biztosítják  az  előadó-művészeti  szervezetek
többlettámogatásának növelését, valamint az egyetemek, főiskolás működésének emelését, de megy
belőle a versenysport és olimpiai felkészülés szakmai támogatására is.

Mindezek miatt kérdezem:

Már a gyerekek sem számítanak? 

Tényleg a gyerekektől kell elvenni a pénzt a kultúra, az oktatás és a sport támogatására? 

Hogyan  áll  most  pontosan  az  "Erzsébet  gyermek-  és  ifjúsági  táborok  támogatása"  című
előirányzat, miként alakult a költségvetési támogatása az elmúlt években? 

Tisztelettel várom teljes körű válaszát!

Budapest, 2019. január 29.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő
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